
Komise pro rozvoj informačních technologií

Datum: 18.01. 2011 Místo: Restaurace Opat

Přítomni: Ladislav Šorčík, Karel Koubský, Aleš Kerner, Jan Moravčík, Lukáš Jelínek

Začátek: 19.00

• Předsedou komise byl zvolen Ladislav Šorčík

• Projednán způsob práce komise

o Schůzky 1x za měsíc, naléhavé

o Zřízení e-mailové konference

• Vyjmenovány problémy města v oblasti IT

o Absence kvalitního městského informačního portálu

� Komplexní

� S informacemi z městských institucí

� S informace od podnikatelů

� Kulturně sportovní kalendář

o Absence více webkamer

o Absence volných přístupových bodů k Internetu

� Na veřejných prostranstvích

� V budovách městského úřadu a městských institucí

o Městská IT infrastruktura (chybí, či není dostatečně kvalitní)

� Propojení budov MěÚ, městských firem a institucí(lepší se)

� Jednotný formát webových a e-mailových adres městských institucí a firem

� Konsolidace, vizualizace služeb

o Absence koncepce a ochoty podílet se na budování metropolitní sítě



• Proběhl krátký brainstorming o

o Informování veřejnosti o ZM a RM

o Online přenosu zasedání zastupitelstva

o Vytvoření  blogů jednotlivých komisí

• Karel Koubský přednesl studii proveditelnosti technického centra

• Přednesl návrhy na zlepšení koncepce práce s IT 

• Definovány první strategické cíle

o Zapojení škol do projektu KHdoš (ušetření nemalých nákladů pro školy)

o Příprava nového webového portálu města

o Provést studii proveditelnosti oficiální facebookové stránky města a případně ji

zrealizovat


